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                                                                                                           Kożuchów, 29.09.2023 r. 
 
Nasz znak: OR.0003.24.2023.MR 
 
                                                                                                      Pan/ Pani  

                                                                                                      ............................................... 

                                                                                                      ............................................... 

 

sprawa: interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 28 września 2023 roku, zgłoszono 

następujące interpelacje: 

 

Iskra Anna – radna Rady Miejskiej 

1. Po raz kolejny i mamy nadzieję, że ostatni, mieszkańcy ul. Żagańskiej z Podbrzezia Górnego pytają, 
kto odpowiada za regulację włazów studni kanalizacji sanitarnej zlokalizowanych w ciągu drogi 
wojewódzkiej nr 296 w mieście Kożuchów oraz w Podbrzeziu Górnym. Temat zgłaszany był już 
w 2019 r. i do tej pory nie został zrealizowany. Ani PUK USKOM z Kożuchowa ani ZDW z Zielonej Góry 
nie zamierza zrealizować w/w prac. Pytamy kto poniesie odpowiedzialność, gdy coś się komuś stanie? 
Co wtedy? Prosimy o konkretną odpowiedź w tej sprawie, kto ponosi odpowiedzialność za te studnie 
i kiedy zostaną one wyregulowane. 
2. Proszę o odnowienie pasów dla pieszych pomiędzy ul. Moniuszki, a Klonową przy samej ścieżce 
rowerowej (są niewidoczne). 
 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt. 

3. Proszę o udostepnienie projektów na płycie CD (projekt wykonawczy, kosztorys, załączniki - 

zobowiązuję się pokryć koszty udostepnienia informacji) : 

- Projektu budowy świetlicy w Książu Śląskim; 

- Projektu przebudowy budynku byłej szkoły w Studzieńcu. 

 

Nowocień Andrzej – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

4. Proszę o zalanie dziur na drodze dojazdowej do cmentarza w Stypułowie. 

 

Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

5. Zwracam się z wnioskiem o rozpoczęcie procedury i przeprowadzenie w najbliższej przyszłości 

dyskusji w sołectwach i przyjęcie wieloletnich planów odnowy miejscowości. Ma to związek z dotacjami 

zewnętrznymi, które wymagają posiadanie aktualnego takiego planu i żeby być przygotowanym do 

składania wniosków dotyczących terenów wiejskich. 

  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                      Ireneusz Drzewiecki 


